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Vergadering:  Maandag 24 juni 2019, 20.00 uur in Herboren Toren 
Aanwezig:  Helga Wagemaker, Elli Ruijter, Willy Schipper, Cees Rutsen, Peter Fennema en 

Jeroen Komen 
Afwezig:  Aad Kramer, Jacco Stuijvenberg, Hans Verheggen (ziek) 
Gasten:  Harry Piket (PvdA), Jack Kruyer (JESS), Peter Vlam (VVD), Guido Schipper (Gemeente), 

Guus v.d. Krogt, Cea Hopman, Monique Drost en Jeanette van der Linden 
 
Helga opent vergadering en stelt voor om vanwege de vele belangstellende even een voorstelrondje 
te doen. 
  

1. Notulen vergadering 06-05-2019 
De notulen worden goedgekeurd. 
 
2. To do list vorige vergadering 
Kabeltex uitnodigen voor de jaarmarkt heeft gen zin meer, omdat Fiber NH in ons 
buitengebied gaat aanleggen. Verder zijn alle acties uitgevoerd.  
 
3. Nieuwe leden + voorzitter Dorpsraad + verdeling Social Media 
Peter en Jeroen zijn benaderd om zitting te nemen in de Dorpsraad. Zij zijn enthousiast en 
Helga heet hen van harte welkom bij de Dorpsraad.  
Monique is lid geworden van de redactie van Brugpraat. Ook Marieke Kamp en Aimee van 
Veldhoven zullen plaatsnemen in de redactie. 
Voorgesteld wordt dat Social Media wordt overgedragen aan de redactie van de Brugpraat. 
Het gaat hier om het bijhouden van de website en Twitter. Helga zal dit ook in de komende 
vergadering van de redactie voorstellen. Het Nextdoor-account van de Dorpsraad kan het 
beste door de Dorpsraad zelf beheerd blijven worden omdat er (soms) urgente berichten of 
nieuwsmeldingen gedaan moeten worden. 
 
De nieuwe voorzitter blijft nog onduidelijk. In de volgende vergadering zullen we overleggen 
hoe we de indeling maken omdat nu Aad en Jacco niet aanwezig zijn. Elli zal de agenda 
blijven maken (doet ze al een tijdje) en we benoemen op die avond een interim voorzitter. 
Helga blijft t/m oktober nog bij de redactie van Brugpraat en we zullen afscheid van haar nemen 
tijden de jaarvergadering. 
 

4. Verslag start campagne team bewustwording landbouw- en transportverkeer  
13-5-2019 en 24-6 2019 

Willy geeft verslag van de vergaderingen. Ook vanmiddag was er nog een bijeenkomst. Eerst 
geeft zij kort uitleg van de campagne aan de nieuwe leden. 
Er zijn nu een aantal materialen besteld en de bedoeling is dat dit voor meerdere jaren 
wordt gebruikt en per jaar ook wordt uitgebreid. Komende zomer wordt er campagne 
gevoerd op de volgende evenementen: Westfriese markt Schagen, open bedrijven dagen ’t 
Zand en open dagen Bejo Warmenhuizen. In september start ook het voorlichtingsproject 
voor de groepen 7 en 8 op de basisscholen. 
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De folder die is uitgegeven wordt komend jaar ook in het Pools uitgegeven. 
Op 9 september is de volgende vergadering. Hier wordt de begroting voor 2020 besproken. 
Willy gaat hier wederom naartoe. Ook heeft Willy nog een paar punten voor in de Brugpraat. 
  
5.  Verslag veldbezoek gemeente 22 mei 2019 
Dit was een ietwat teleurstellend bezoek. De dorpsraad had aangegeven om het nu eens 
over alle punten vanuit het verkeersplan te hebben en te kijken wat hier nu daadwerkelijk 
van kan worden uitgevoerd. De medewerkers hadden wel de tekening van het verkeersplan 
mee die in het verleden is gemaakt, maar zij waren niet op de hoogte van de stand van 
zaken.  
We hebben alsnog een klein rondje door Burgerbrug gemaakt en hebben de fietsoversteek 
besproken bij Diner Events en de uitrit bij het Bollplein vanuit de school. Medewerkers 
waren het wel eens dat dit twee onoverzichtelijke punten zijn en hier zal op korte termijn 
iets worden aangepast. Echter een verslag van deze bespreking is nog niet ontvangen. 
Guido geeft aan dat de wens van de dorpsraad niet helemaal duidelijk is aangekomen bij 
degenen die het veldbezoek uitvoerden, maar zal actie ondernemen en ons op korte termijn 
laten weten wat we kunnen verwachten van het verkeersplan. 
 
6. Verslag bijeenkomst gemeente en dorpsraden te Callantsoog 27 mei 2019 
Helga, Elli en Willy zijn naar deze bijeenkomst geweest. Er was voor deze avond vanuit de 
gemeente gevraagd wat de dorpsraden en wijkverenigingen wilden bespreken op deze 
bijeenkomst. Er was een heel aantal gespreksonderwerpen ingebracht en de aanwezigen 
konden kiezen bij welk onderwerp zij aan wilden sluiten. Er waren drie rondes.  
Het was een hele geslaagde avond waar ook alle wethouders en een aantal medewerkers 
van de gemeente bij aanwezig waren. De opzet van deze avond is voor herhaling vatbaar. 
De gemeente zou een verslag maken van deze avond. Deze is tot op heden nog niet 
ontvangen. Guido geeft aan dat dit bijna klaar is en komende week zal worden gemaild. 
Guido doet het verzoek of wij net als afgelopen winter weer het initiatief willen nemen voor 
de gezamenlijke dorpsraadvergadering (misschien in opzet hetzelfde als in Callantsoog). 
Wij zeggen toe dat we dit zullen oppakken. 
 
7.  Jeugdhonk Waarland als voorbeeld voor Burgerburg 
Bij dit onderwerp was Helga aanwezig op bovengenoemde vergadering; de dorpsraad van 
Waarland was heel enthousiast over hoe het jeugdhonk in Waarland is opgezet. Wellicht ook 
een idee voor Burgerbrug. Mocht hier interesse voor zijn dan kunnen we contact opnemen 
met dorpsraad Waarland.  
De huiskamer projecten binnen de gemeente komen nog niet zo erg van de grond behalve in 
Petten daar is het een groot succes. In Schagerbrug is een huiskamerproject opgezet in 
samenwerking met de kerk.  
  
8  Glasvezel 
Hier is verder niets meer aan toe te voegen. Fiber NH legt glasvezel in ons buitengebied aan 
en niet in de bebouwde kom. 
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9.  CPO project 
Zojuist de bijeenkomst gehad met Jelle Beemsterboer. Willy maakt hiervan een verslag. De 
opkomst viel niet tegen. En er zijn wel serieus geïnteresseerden. Jack geeft aan dat wij wel 
moeten monitoren dat het opgepakt gaat worden door de jeugd. We zullen nog wel een 
keer gezamenlijk erover moeten nadenken en inventariseren wie nu echt iets wil en 
gezamenlijk meer informatie binnen halen. Voorbeeld van project is Waarland, maar ook de 
Bladstraat in Tuitjenhorn en ook Warmenhuizen. 
 
10. Jaarmarkt  / aankleding kraam 
Besloten wordt dat Helga een banner besteld voor de kraam op de jaarmarkt, zodat we 
duidelijk zichtbaar zijn. Helga en Jeroen zullen samen tekst en foto maken voor de banner. 
Voor de indeling voor wie wanneer op de kraam staat zal Helga een intekenlijst aan ons 
sturen. Elli zorgt voor koffie (en iets lekkers) op de kraam. 
 
11.  Aandachtspunten Wooncompagnie (mail Moïra Bonne 6-6) 
We hebben een mail gehad van Moïra Bonne met de vraag of er nog iets speelt in ons dorp voor 
het buurtteam van de Wooncompagnie. Er zijn geen actuele punten bij ons bekend. Elli zal haar mail 
beantwoorden. 

 
12. Stand van zaken/ wat verder ter tafel komt 
Naar aanleiding van de bijeenkomst met de gemeente over het veldje bij het Mr. Bollplein 
op 29-4-2019 zou Helga een opzetje maken voor de enquête voor de jaarmarkt. Zij heeft drie 
plattegronden mee met verschillende opties. Ze zal deze nog iets veranderen en de 
voorbeelden in de Brugpraat zetten, zodat mensen erover kunnen nadenken en tijdens de 
jaarmarkt de enquête kunnen invullen of inleveren. 
Ook zal Helga een enquêteformulier opstellen voor het veldje bij het Mr. Bollpein. 
 
13. Rondvraag  
Guido: heeft nog een opmerking over het veldbezoek. Hij betreurt het dat het niet goed is begrepen. 
Hij regelt een herkansing maar dan op de manier die wij voor ogen hadden dus uitleg over wat wel 
en niet kan van het verkeersplan en mogelijk tijdslijnen hierbij. Hij regelt een nieuwe afspraak. 
Guus: Wil graag bij deze nieuwe afspraak aanwezig zijn. 
 
Jeroen: vindt het leuk om vanavond aanwezig te zijn. 
 
Elli: De clubkascampagne van de Rabobank heeft ons 51 stemmen opgeleverd en is goed voor een 
bedrag van € 294,27 
 
Cees: het grasveld van de ijsbaan is omgehaald. Weet iemand hier iets van? Helga zal contact 
opnemen met bestuur van de ijsvereniging waarom zij dit niet bekend hebben gemaakt bij de 
dorpsbewoners. 
 
Verder geen vragen meer.  Helga sluit de vergadering om 21.45 uur. 
 
Volgende vergadering is maandag 2 september 2019 om 20.00 uur in Herboren Toren.  
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To do list: 
 
Helga:  overdragen Social Media aan nieuwe redactie Brugpraat 
Willy:  bezoeken vergadering Campagne landbouwverkeer 9-9-2019 
Gezamenlijk:  organiseren komende winter gezamenlijke vergadering Dorpsraden 
Willy:  verslag maken van CPO bijeenkomst 24-6-2019 
Helga/Jeroen: tekst en foto uitzoeken voor banner jaarmarkt 
Helga:  bestellen banner 
Helga:  intekenlijst voor jaarmarkt mailen voor wie/wanneer wilt staan 
Elli:  koffie en wat lekkers regelen voor jaarmarkt 
Elli:  mail beantwoorden Moïra Bonne 
Helga:   aanpassen drie plattegronden Mr. Bollplein 
Helga:  enquête opstellen en samen met plattegronden in Brugpraat vermelden 
Guido:   regelen nieuwe afspraak gemeente voor alternatief veldbezoek 
Helga:   contact opnemen met IJsvereniging over ijsbaan/voetbalveldje 
 


